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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 13.06.2024  

 

Účast: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý; Daniel Rosenbaum; Jan Hadraba; Mgr. Jitka Charyparová; 

František Jobek; Bc. Svatopluk Chrastina 

 

Omluven: Tomáš Novák 

 

Koordinátorka: Markéta Benešová 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Sportovní akademie SK SPARTAK Příbram 

3) Žádost o ID na projekt „XVII. VŠESOKOLSKÝ SLET“ 

4) Žádost o ID na projekt „Příprava a účast sportovce na zahraničních turnajích ve Španělsku a na Slovensku“ 

5) Připomínky k projektu „Trenéři ve škole“ 

6) Revitalizace sportovních hřišť 

7) Různé 

8) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájila předsedkyně komise, přivítala přítomné. Je přítomno 6 z 8 členů, komise je usnášeníschopná. 

Předsedkyně komise přednesla program jednání. 

 Hlasováno o návrhu:  

PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 PROGRAM SCHVÁLEN 

  

   

ad2) Sportovní akademie SK SPARTAK Příbram 
 Spolek SK SPARTAK Příbram zaslal k rukám starosty dopis s žádostí o možnou spolupráci na projektu 

Sportovní akademie SK SPARTAK Příbram. Tento dopis byl po dohodě se zástupcem spolku p. Josefem 
Csaplárem zaslán členům komise. P. Csaplár informoval koordinátorku komise, že se na jednání komise dostaví 
zástupce spolku, který projekt komisi představí a bude informovat komisi o tom, jakou formou si spolek 
představuje spolupráci s městem. Těsně před zahájením komise obdržela předsedkyně e-mailem informaci, že 
projekt je v přípravné fázi, a že spolek bude teprve měnit stanovy a akademii zakládat. O založení akademie 
bude spolek komisi informovat a následně projekt představí včetně návrhu na možnou spolupráci s městem. 
 
Z tohoto důvodu je žádost bezpředmětná a komise ji bere na vědomí. 

 Hlasování o návrhu: PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0  
 
  
 Na jednání se dostavila Mgr. Jitka Charyparová (je přítomno 7 z 8 členů) 
  
ad3) Žádost o ID na projekt „XVII. VŠESOKOLSKÝ SLET“ 
 Zástupce žadatele a zároveň člen komise p. Svatopluk Chrastina seznamuje členy komise s projektem. Uvádí, 

že žádost byla podána mimo programové dotace z důvodu, že nebyly známy termíny výjezdů a konkrétní 
náklady projektu.  
Komise diskutuje o nákladech projektu (ubytování, stravné, jízdné aj.), způsobu financování ze strany spolku, 
župy atd.  
Komise je toho názoru, že se jedná o projekt celorepublikového významu se zapojením všech věkových 
kategorií veřejnosti (od dětí po seniory). 
Svatopluk Chrastina hlásí se střet zájmu. 
K hlasování byly podány dva návrhy. Hlasuje se od posledního návrhu. 
 
Návrh č. 2 na poskytnutí dotace ve výši: 95.000,00 Kč 
Hlasováno o návrhu č. 2: PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL: 3 NÁVRH NESCHVÁLEN 
 
 
Návrh č. 1 na poskytnutí dotace ve výši: 70.000,00 Kč. 
Hlasováno o návrhu č. 1: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
 
Komise navrhuje radě města poskytnutou dotaci ve výši 70.000,00 Kč. 
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ad4) Žádost o ID na projekt „Příprava a účast sportovce na zahraničních turnajích ve Španělsku a na 

Slovensku“ 
 Členové komise diskutují o podané žádosti, o účelu projektu, výdajích atd. 

Komise je toho názoru, že příprava sportovce na turnaje/zápasy je záležitostí klubu a je podpořena v rámci 
programu Činnost sportovních organizací. 

 Komise navrhuje RM nepodpořit ID z důvodu, že se jedná o podporu projektu komerčního charakteru. 
 Hlasováno o návrhu: PRO: 7 PROTI:0 ZDRŽEL: 0  NÁVRH SCHVÁLEN 

  
 
ad5) Připomínky k projektu „Trenéři ve škole“ 
 Předsedkyně komise vyvolává diskusi k projektu. Členové komise diskutují o přínosu projektu, jeho podmínkách 

a způsobu financování. Dále diskutují průběhu hodin TV, zapojení učitelů do projektu a do hodin TV, o 
možnostech přihlášení trenérů do projektu, o jejich proškolení a následné kontrole v hodinách. 

 Vedoucí odboru doplňuje informaci o změně rozsahu financování projektu – na poradě s řediteli základních škol 
dne 03.06.2024 došlo ke shodě, že projekt bude pro školní rok 2024/2025 financován pro žáky 1. – 3. tříd. 

    
  
ad6) Revitalizace sportovních hřišť 
 Předsedkyně informuje členy komise o změně v pořadí revitalizací sportovních hřišť.  
  

Na základě výše uvedeného podává komise výslovný podnět na radu v následujícím znění: 
  

Zastupitelstvo města schválilo dne 17. 2. 2020 strategický dokument s názvem "Plán rozvoje sportu města 
Příbram do roku 2030". Jeho nedílnou součástí je vždy vlastní akční plán. Akční plán rozvoje sportu pro roky 
2020 - 2021 byl v ZM schválen 25. 5. 2020, k jeho vyhodnocení došlo schválením zastupitelstvem dne 8. 11. 
2021 a ke stejnému datu byl schválen Akční plán rozvoje sportu pro roky 2022 - 2023. Jako priorita 2. 1 - 
Sportovní infrastruktura, opatření 2. 4 - Rozvoj volně dostupných hřišť (respektive - Rozvoj hřišť) v různých 
částech města s důrazem na jejich efektivní využití obyvateli, vždy zahrnuje Aktivitu 1 - Revitalizace jednoho 
sportovního hřiště za rok. 

 
Hřiště "Na Cvičně" revitalizovalo město Příbram v roce 2019. Následující rok - 2020 - došlo k revitalizaci poloviny 
plácku "Na Rynečku", konkrétně prostoru pro kopanou, a bylo zadáno zpracování podkladů pro revitalizaci hřiště 
"Na Cihelně". V roce  2021  byla zrevitalizována druhá polovina plácku "Na Rynečku", prostor zaplnilo na 
základě požadavku sportovců workoutové hřiště. Následující rok, 2022 bylo zrevitalizovane hřiště "Na Cihelně" 
a bylo zadáno zpracování podkladů pro revitalizaci hřiště Jana Drdy.  
 
Je důležité, aby se plácky revitalizovaly postupně, a to i v dalších částech města, aby měli sportovci na jeho 
celém území rovnocenný přístup ke sportování. Z důvodu tohoto rovnoměrného pokrytí by měly následovat 
revitalizace plácků ve vnitrobloku Riegrova, Ve Dvoře, v Podbrdské, Čechovské, Budovatelů, ale také v 
osadách, které tvoří územní obvod města. Vždy jednou za rok. 

 
Rozsáhlejší rekonstrukce hřiště "Na Cvičně" bude jistě v delším časovém horizontu vhodná. Nicméně fakt, že 
město uskutečnilo jeho důkladnou opravu nedávno, v roce 2019, že vybudovalo v roce 2018 na Březových 
Horách velice kvalitní hřiště s umělým povrchem za Domovem pro seniory (výpůjčka Základní škole Březové 
Hory), a skutečnost, že chceme jít cestou rovného přístupu všech obyvatel města k opraveným pláckům pro 
sportování, tedy rovnoměrného pokrytí na mapě Příbrami, zcela jednoznačně znamenají, že v současné době 
není možné doporučit rekonstrukci hřiště "Na Cvičně" jako prioritu.  

  
V této chvíli půjde každé hřiště, kde bude probíhat rekonstrukce pod správu SZM, které se o tato hřiště bude 
starat. Projekt na hřiště Jana Drdy je hotov a po jeho realizaci se bude uskutečňovat záměr na revitalizaci 
dalšího hřiště. 

 
 
Komise doporučuje radě města realizovat revitalizace dle schváleného strategického plánu, naplánovaného 
pořadí a dle již připravených projektů a žádá radu města o písemné vyjádření k výše uvedenému. 

  
 
ad7) Předsedkyně komise informuje členy komise o přípravě dotačního programu na podporu vrcholového sportu, 

který bude potřeba projednat a schválit. Termín jednání komise prozatím nebyl stanoven. 
 

Dne 19.06.2024 

Zapsala: Markéta Benešová v. r. 

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r. 

 


